
Bestyrelsesmøde Valsted Borgerforening den 3. februar 2022. 

Deltagere:  Elsebeth, Helge, Esta, Britta, Elin og Hans Jørgen (ref.) Else Marie afbud 
 

1. Planlægning af generalforsamling:  
1. Vi vil i år købe færdigt smørrebrød fra Brugsen – 2 stk per tilmeldt – Elin står for 

det. Der serveres kaffe og småkager, 1 øl, 1 vand og 1 glas vin. Vi har øl, vand og vin 
på lager, men der skal købes/bages småkager. Husk mælk til kaffen! 

2. Bankospil afholdes ikke i år – vi opfordrer folk til at blive til en god snak med 
smørrebrød  over et glas øl, vand eller vin med efterfølgende kaffe. 

3. Indbydelsen gøres klar af Elsebeth og Elin får den printet i 130 stk. Esta vil dele den 
rundt sammen med opkrævning til Valsted Vejvæsen senest den 9.2.2022 og den 
slås op på Valsted Borgerforenings Facebook side. 

4. Vi mødes kl. 18.15 til at stille borde op og gøre klar. 
Dagsorden for den ordinære generalforsamling skal omfatte følgende punkter:  
1. Valg af dirigent: Vi foreslår Knud Rafn – Hans Jørgen spørger. 
2. Opgørelse af stemmeberettigede medlemmer: Britta opdaterer medlemslisten. 
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år: Elsebeth beretter om året der er 

gået/Formandens Beretning 
4. Fremlægning af regnskab for det forløbne år: Kassereren Britta aflægger regnskab – skal 

underskrives af vore revisorer. Banksaldo pr 31.12.2021 kr. 32.396,24 + lidt kontanter 
5. Fastsættelse af kontingent: Samme som sidste år 150 kr for 2 pr husstand og 75 kr for 1 pr 

husstand. 
6. Behandling af evt. indkomne forslag.  

1. Valsted Vandværk har foreslået flagstang på vandværkets grund på trekanten i 
Nord.  Efterfølgende er diskuteret om der også skulle være en flagstang i syd på 
kommunens grund. Borgerforeningen skal selv stå for udgiften. Bestyrelsen er 
tilbageholdende med at få flere ting som skal tages hånd om, men lægger det frem 
på generalforsamlingen til diskussion. 

2. Flagalle ved runde fødselsdage mm: Dem som sætter flagalleen opfordres til at 
informere om anledningen på Valsted Borgerforenings Facebook side. Der er 
indkøbt 5 ekstra flagstænger som er opsat på Valstedgårdvej og på hjørnet af 
Fjordvej. Hvis der er flere veje, som ønsker flagstænger, kan der søges om det, men 
opsætning står de enkelte veje selv for.  

3. Juletræer i Nord og Syd: Bestyrelsen indstiller til at der i stedet indkøbes en julelys 
kæde til opsætning i flagstangen ved Mødestedet/Klubhuset. Vi vil så fremover 
mødes ved Mødestedet den 1. søndag i Advent og tænde julelyskæden med 
efterfølgende gløgg og æbleskiver mm i Mødestedet. Skulle der være ønske om 
fortsat at have juletræer i nord og syd stiller Borgerforeningen de gamle 
juletræskæder til rådighed. 

7. Valg af 3 medlemmer til bestyrelsen i ulige år. Valg af 4 medlemmer til bestyrelsen i lige år:  
1. På valg er: Elsebeth, Esta, Elin (for Lene Ann) og Britta. De 3 førstnævnte er villig til 

genvalg. Britta ønsker ikke genvalg. Helge har fået tilsagn fra Martin på Færgevej. 
Martin er villig til at opstille. 

2. Hans Jørgen, Helge og Else Marie fortsætter 
8. Valg af 2 suppleanter.  

1. Der skal findes en ny suppleant for Elin, Grethe fortsætter som anden suppleant. 



Bestyrelsesmøde Valsted Borgerforening den 3. februar 2022. 

9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant.  
1. Kim Jensen og Jakob Dahl fortsætter. Britta følger op på det. Suppleant? 

10. Eventuelt.  
1. Valg til Vejlauget – der skal findes nye medlemmer til Vejlauget. Søren Burskov, 

Færgevej har lovet at stille op. Vi kan oplyse kassebeholdningen er på kr. 41.169 pr 
31.12.2021. Helge følger op på det 

2. Informere om nyt teleslyngeanlæg og lydanlæg i Mødestedet – Hans Jørgen 
3. Udvidelse af legepladsen til Nyt Aktivitetsområde ”Oasen” – Malene informerer om 

det. Elsebeth følger op på det. 

2. Opfølgning på foredrag med Kim Jensen – Et rigtig godt og humoristisk foredrag om hvordan 
man motiverer en gruppe til at arbejde sammen og yde en kraftpræsentation under maximalt 
pres og forventning under fuld bevågenhed fra offentligheden og publikum.  Der var mødt 44 
til foredraget. Elin købte efterfølgende en lille gave med øl og vin til Kim. Kim havde doneret 
sin del af billetten på 100 kr. til Sebber If. Fremover vil vi aftale, hvem der står for at tage 
fotos, slå op på Facebook og købe en gave. 

3. Nye skiltestandere, forslag fra Elin: Vi aftalte at Elin indkøber de foreslåede skilte ti l 
erstatning af de gamle. Størrelse 70x100cm pris ca. 1500 kr. pr stk. 

4. Julelys kæde: Elin har undersøgt hvad Erhvervsparken i Nibe har. Grønbech El har leveret den 
for et beløb omkring 10.000 kr. Elin indhenter et tilbud og vi undersøger om vi kan få støtte 
til indkøb fra en puljeordning. 

5. Planlægning af arbejdslørdag, dato og To Do liste:  Vi aftalte den 30. april 2022 kl. 9.00 og der 
følges op på To Do listen med evt. nye punkter 

6. Limfjordens Sild - Foredrag af Jens Østergård: Jens har lavet et oplæg og foreslået den 28. 
april 2022 fra kl. 18.00 -21.00. Vi hjælper til med uddeling sedler, opstilling af borde og stole 
mm.. Følges op på næste møde. 

7. Webinar om Kultur i Regionen – Elin og Elsebeth har deltaget og det var meget inspirerende. 
Efterfølgende vil Aalborg Kommune sammen med LAK invitere til Temaaften – Kultur i 
Landdistriktet – foreløbig sat til den 22.3.2022 i Gigantium. Endelig dato kommer. Elin og 
Helge følger op på hvilke arrangementer vi kunne tænke os i Valsted. 

8. Spis sammen hos hinanden.... opfølgning på snakken fra sidste møde – udskydes til næste 
møde. Elin følger op på det. 

9. Evt.: Fordeling af opgaver på flere hænder – aftales på konstitueringsmøde efter 
Generalforsamling den 3.3.2022. 

Næste Møde aftales på Generalforsamlingen den 3.3.2022 

 


